
Woord van de voorzitter

Beste inwoner,

Tempus fugit, de tijd vliegt. Alweer 
een jaar dat weldra op zijn einde 
loopt. 
Opnieuw een jaar waar onze 
N-VA-mandatarissen en -bestuurs-
leden het beste van henzelf gaven. 
Onze gemeenteraadsfractie neemt 
haar rol als waakhond met verve 
op en lanceert bij regelmaat ook 
nieuwe, constructieve voorstellen. 
Denk maar aan de oproep voor een 
extra gemeentelijke noodwoning, 
een transparante rusthuisfactuur 
en betere � etsveiligheid in de 
schoolomgeving.

Het zal niemand ontgaan zijn dat 
zowel de Vlaamse, federale en 
lokale verkiezingen er volgend jaar 
aankomen. Vanuit onze afdeling 
stomen we ons alvast klaar voor 
een spannend verkiezingsjaar en 
hebben we in de komende weken 
en maanden alvast enkele verras-
singen in petto!

Maar laat ons eerst focussen op 
gezellige en welverdiende einde-
jaarsfeesten. We wensen u alvast 
een zalig kerstfeest en een gelukkig 
nieuwjaar!

Pieter-Jan Verhoye
Voorzitter N-VA Wingene-Zwevezele

Word lid
Meer weten over die thema’s? Neem contact op met 
N-VA Wingene-Zwevezele via wingene@n-va.be

N-VA pleit voor betaalbare zorg en 
crisisopvang
Wist u dat crisisopvang in onze gemeente voor een koppel kan oplopen tot 140 euro 
per dag, een schril contrast met de dagprijs van 20 euro voor de gemeentelijke nood-
woning? Gemeente-, OCMW- en BCSD-raadslid Marie-Christine Vandendriessche 
pleit daarom voor extra noodwoning en transparante rusthuisfactuur.

Legitieme vraag 

De huidige gemeentelijke noodwoning 
was in 2022 reeds elf maanden bezet. 
Marie-Christine benadrukte het aanzien-
lijke prijsverschil tussen de gemeentelijke 
noodopvang en de crisiskamers in het 
woonzorgcentrum Amphora. Daarbij 
gaf de OCMW-voorzitter aan dat dat 
verschil te wijten is aan personeelskosten, 
maaltijden en zorg. Ze merkte op dat niet 
iedereen in noodopvang behoefte heeft 
aan die diensten en dat er geen kookvoor-
zieningen zijn in de crisiskamers.

Vlaamse subsidie honderdzestigduizend 

euro? Nee, dank u?

Vandendriessche pleitte ervoor om als 
gemeente in te tekenen op de project-
oproep van minister Diependaele voor 
de bouw, aankoop, renovatie en inrich-
ting van noodwoningen. Daardoor zou 
onze gemeente kunnen rekenen op een 
Vlaamse subsidie tot 159.500 euro. Helaas 
ging het gemeentebestuur niet in op dat 
voorstel. Vandendriessche vindt dat een 
gemiste kans. “We konden de Vlaamse 
steun gebruiken om een nieuw gebouw 
aan te kopen of een bestaand gebouw te 
renoveren”, reageert ze teleurgesteld. 

Transparantie nodig in rusthuisfacturatie

Op diezelfde gemeenteraad riep Vanden-
driessche op tot meer transparantie in de 
facturatie van rusthuizen. Er moet spe-
cifieke aandacht zijn voor de dagelijkse 
kosten opgesplitst in woongedeelte, voe-
dingsgedeelte en zorggedeelte. Ze hoopt 
snel op meer duidelijkheid en transparan-
tie om de bewoners meer inzicht te geven 
in de kosten en de betaalbaarheid van 
woonzorgcentra te verbeteren.

Marie-Christine Vandendriessche 
Gemeente-, OCMW- en BCSD-raadslid
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Meer openbare toiletten
(Her)ontdekte u net als zoveel andere inwoners de paden 
in onze gemeente? Dankzij de gemeentelijke recreatieve 
wandel- en � etspaden leert u uw gemeente op een gezonde 
en originele manier nog beter kennen. 

“We merken wel op dat er te weinig openbare toiletten zijn 
in onze gemeente. De toiletten in de gemeentelijke gebou-
wen kunnen momenteel enkel worden gebruikt tijdens de 
openingsuren”, zeggen bestuursleden Elke De Grande en 
Marie-Rose Deryckere. 

Maar in bijzonder is er een tekort aan toiletten nabij onze 
bosrijke gebieden zoals Wildenburg. 

“Daarom pleiten we voor meer openbare toiletten 
in onze gemeente en in bijzonder aan de nieuwe 
onthaalpoort in Wildenburg”, zeggen bestuurs-
leden Elke De Grande en Marie-Rose Deryckere. 

N-VA vraagt permanente oefenroute voor fi etsende scholieren
Fractievoorzitter en gemeenteraadslid Pieter-Jan Verhoye pleit voor een permanente educatieve � etsroute in de gemeente. In 
eerste instantie kijkt de N-VA om de jaarlijkse � etsexamenroute in het centrum van Wingene permanent te bewegwijzeren. “Via 
zo’n route stomen we leerlingen van verschillende leerjaren klaar om zich zelfstandig in het verkeer te begeven. Zo scherpen we 
de � etsbehendigheid van onze leerlingen aan en verbeteren we de � etsveiligheid in de dorpskern”, zegt Pieter-Jan.

Permanente bewegwijzering

Naast het fietsbehendigheidsparcours wordt er ook een 
keer per jaar een fietsexamen georganiseerd door de po-
litie met een fietsexamenroute. Die bewegwijzerde route 
gaat langs verschillende verkeerssituaties in het centrum 
van Wingene. Dit jaar wordt de route geëvalueerd door 
scholengroep Driespan na feedback van de politie. De 
N-VA pleit om die route permanent te bewegwijzeren 
zodat scholieren van verschillende schooljaren, met hun 
ouders, het hele jaar door kunnen oefenen. 

Speciale aandacht voor fl uorescerende hesjes,

 verlichting en fi etshelmen

“Nu we in de donkere periode van het jaar zijn, is het 
enorm belangrijk dat onze kinderen zich voldoende 
zichtbaar in het verkeer begeven”, aldus Pieter-Jan. 
Daarnaast pleitte hij op de gemeenteraad om extra in-
grepen te doen om de verkeersveiligheid te verbeteren, in 
bijzonder in de schoolomgeving. Het gemeentebestuur 
ging in op die vraag en gaf aan om in overleg te gaan 
met de scholen. Er wordt gekeken welke verbeteringen er 
nog op het terrein kunnen gebeuren en welke sensibilise-
ringsacties nodig zijn. De N-VA is alvast voorstander om 
dat overleg structureel te verankeren.

wingene@n-va.be



Fusie Wingene-Zwevezele en Ruiselede
Op de gemeenteraad van 23 oktober 2023 werd de fusie tussen de gemeenten Wingene en Ruiselede de� nitief goedgekeurd. De 
N-VA onthield zich tijdens de stemming. N-VA Wingene-Zwevezele kan zich niet volmondig vinden in een ja- of nee-stem voor 
die fusieplannen. Sinds de aankondiging hebben we telkens grote vragen gesteld bij de schaalgrootte van de fusie en het gebrek 
aan inspraak van de inwoners. 

Weinig winst aan slagkracht, geen participatie

Zijn de Ruiseledenaren, Kruiskerkenaren en Doomkerkenaren dan niet wel-
kom? Uiteraard wel! Maar uit studie blijkt dat de slagkracht van de nieuwe 
gemeente er voorzichtig op vooruit gaat maar verre van gigantisch is. Daar-
naast werd het fusietraject mismeesterd door op voorhand geen inspraak te 
geven aan de inwoner. De N-VA had dat anders aangepakt door een degelijk 
voortraject te organiseren en met meerdere gemeenten aan tafel te zitten. Een 
grotere fusie was mogelijk geweest zonder het landelijk karakter van onze 
gemeente op te geven. We merken ook op dat er vanuit Ruiselede momenteel 
nog een procedure loopt bij de Raad van State tegen de fusie. We houden beide 
voeten op de grond en houden dat nauwlettend in de gaten.

Uw belangen verdedigen

“Nu de fusie werd goedgekeurd op de beide gemeenteraden door de meerderheidspartijen, zullen we waken over het verdere traject. 
Het zal van cruciaal belang zijn dat de extra bestuurskracht niet teniet gedaan wordt door wafelijzerpolitiek. We streven er ook voor 
dat de dienstverlening in elke deelgemeente kwaliteitsvol en nabij is. We blijven de belangen van de inwoners uit alle deelgemeenten 
verdedigen”, zeggen gemeenteraadsleden Pieter-Jan Verhoye en Marie-Christine Vandendriessche.

Kom erbij!
De Vlaamse en federale verkiezingen in 
juni en de lokale verkiezingen in 2024 
komen met rasse schreden dichterbij. 

N-VA Wingene-Zwevezele maakt alvast 
de nodige voorbereidingen voor de 
‘kiezinge’. 

Kriebelt het ook bij u om de eerste stap-
pen te zetten in de politiek, zowel voor 
als achter de schermen? 

Twijfel niet en neem contact op 
met onze afdeling via pieterjan.
verhoye@n-va.be 

N-VA vraagt gemeentelijke tussenkomst voor 
Buzzy Pazz-abonnementen
Gemeenteraadslid Pieter-Jan Verhoye brak op de gemeenteraad een lans om gemeentelijke kortingen 
toe te kennen voor Buzzy Pazz-abonnementen. Zo promoten we het openbaar vervoer en krijgen onze 
leerlingen in het middelbaar een � nancieel duwtje in de rug. 

Buurgemeenten Beernem, Oostkamp en Pittem bieden een dergelijke korting aan. Onze gemeente steunt 
reeds leerlingenvervoer in het lager onderwijs en de leefbaarheid van de wijkscholen. “De N-VA ondersteunt 
dat aanbod, maar suggereert om bij de opmaak van het volgende gemeentelijk budget om de Buzzy Pazz-
kortingen te realiseren”, zegt N-VA-bestuurslid Bjarne Castelein.

www.n-va.be/wingene



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


